

## Opening of Target in October 2020

**New York, NY (October 21, 2020)** – XIN Development Group International along with their Project Manager, Kuafu Properties has announced the retailer Target will officially open their “flexible format” store on October 25<sup>th</sup>, 2020. Target will occupy 28,000+ square feet on the cellar and ground floor.

615 Tenth Avenue is a mixed-use retail and residential project along the full block front between 44th and 45th streets on 10th Avenue. The project consists of 92 condominium residences and 35,000+ square feet of retail space. The building is substantially complete and sales of the condominium units have begun.

## Target 大型连锁超市已于 2020 年 10 月盛大开幕

纽约时间 2020 年 10 月 21 日: 业主鑫苑国际和项目经理跨富地产公开宣布美国著名零售连锁超市 Target 集团旗下的新概念超市将与 2020 年 10 月 25 日在纽约 10 大道 615 号高端楼盘盛大开幕。Target 承租面积超过 28,000 尺, 将入驻项目的底商和地下一层。

纽约 10 大道 615 号高端综合体坐落于 10 大道位于 44 街和 45 街之间的整片街区, 项目包括旗舰零售和位于底商之上的高端住宅。该项目包括 92 套公寓和近 35,000 尺的零售空间。项目施工已基本完成, 目前正在出售中。